
Guardiola: Roma również wydała wiele pieniedzy
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Menedżer Manchesteru City Pep Guardiola wziął udział w konferencji

prasowej poprzedzającej mecz z Newcastle.

Hiszpański trener został zapytany o kosztowny rynek transferowy swojego zespołu i

brak wyników na europejskich boiskach, które mogłyby być tego dowodem.

Guardiola odpowiedział: „Dla mnie to nie jest kwestia pieniędzy, a fani nie zdają

sobie z tego sprawy”.

Następnie dość niepowodzenie odniósł się do Giallorossich i braku awansu do

Champions League: „Roma również wydała dużo pieniędzy, ale nie zagra w Lidze

Mistrzów”.

Autor: majkel

Powered by TCPDF (www.tcpdf.org)

                               1 / 1

http://www.tcpdf.org

